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Protokół Nr 34/2023 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego w dniu 27 września 2023 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:20, a zakończyło się o godzinie 15:05. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Arkadiusz Mazepa – Przewodniczący Komisji Finansów, 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, a protokołowała Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa stwierdził quorum, 

niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

 

Podczas posiedzenia nieobecna Członek Komisji – Alicja Prill 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

4. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

5. Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku grupy Radnych Rady Miejskiej w Barlinku  

w sprawie podjęcia uchwały zwiększającej udziały właścicielskie w Spółce Szpital 

Barlinek Sp. z o.o. do 50%. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny: Andrzej Potyra 

 

Ad. 3 

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

 

3.1. Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. za I półrocze 2023 roku oraz przedstawienie bieżącej sytuacji 

Spółki. 
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Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że w przekazanych dokumentach są przedstawione koszty funkcjonowania 

oddziałów, koszty funkcjonowania poradni. Poinformowała, że przygotowała koszty 

działalności szpitala na koniec miesiąca lipca. Nadlimity do 30 czerwca włącznie były 

wypłacone w lipcu. Zapytała, czy są jakieś pytania do przedstawionych tabel? 

Przekazała, że największą stratę można zauważyć na oddziale ginekologiczno-położniczym. 

Na koniec lipca jest to kwota  (minus)  - 1700 000,00 zł. Strata jest również na oddziale 

pediatrycznym w kwocie (minus)  - 1000 000,00 zł, jednak ma nadzieję, że to się zmieni  

w ostatnim kwartale. Po pierwsze, że zwiększamy liczbę łóżek do 20 od dnia 4 października 

br., po drugie zaczyna się sezon grypowy wśród dzieci, dlatego liczy, że strata na tym oddziale 

zatrzyma się. Jednak najbardziej nas dołuje oddział ginekologiczo-położniczy. Pomimo tego, 

że zawieszony jest oddział ginekologiczno-położniczy w Barlinku, to u nas nie ma wzrostu 

ilości porodów. Nie ma pacjentek z Myśliborza i Barlinka, które chcą rodzić w Dębnie.  

Przekazała, że w załączonych dokumentach został przedstawiony rachunek zysków i strat na 

koniec miesiąca czerwca, natomiast w rachunku zysków i strat na koniec miesiąca sierpnia 

strata wynosi 2 600 000,00 zł. Odniosła się do przesłanej tabeli dotyczącej wskaźników 

obłożenia oddziałów.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy zakup wyposażenia na oddział dziecięcy, który miałby być wspólnie finansowany 

przez Powiat i Gminę Dębno doszedł do skutku? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że zakupiono tylko niezbędne wyposażenie, w związku z tym, że szpital nie 

otrzymał dofinansowania. Nie zakupiono zatem wszystkiego, będziemy w trakcie otwartego 

oddziału doposażać go i wymieniać stare meble na nowe. Nie udało się to wykonać,  

a chcieliśmy otworzyć oddział 3 października br. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy nie udało się, gdyż nie otrzymano dofinansowania z Powiatu i Gminy Dębno? 

 

Członek Komisji - Zbigniew Marszałek 

Zapytał, kto nie przekazał dofinansowania? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że nikt. Zwróciła uwagę, że jest uchwała Gminy Dębno w tej sprawie, jednak 

środki nie zostały przekazane, gdyż określono warunek, że środki mogą zostać przekazane 

jednym aktem notarialnym.  

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka 

Zapytała, dlaczego jednym aktem notarialnym? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że miało to być podwyższenie kapitału spółki, tak została podjęta uchwała  

w Gminie Dębno i musi to być wykonane aktem notarialnym. 
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Członek Komisji – Urszula Sawicka 

Zauważyła, że jeżeli chodzi o udziały to tak, jednak nie musi to być w formie podwyższenia 

kapitały, mogłaby być to dotacja inwestycyjna. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił o stanowisko Zarządu w tej sprawie. 

 

Członek Komisji – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował, że na ostatnim Zarządzie przesunięto decyzje dotyczące wszystkich spółek 

szpitalnych na kolejne posiedzenie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Wskazał, że dlatego przesunięto tę decyzję, bo sytuacja w Barlinku jest taka, że Prezes Spółki 

wystąpiła o pomoc finansową na spłatę zobowiązań wobec ZUS. Niezasadnym byłoby to, aby 

rozpatrywać przekazanie kwoty 50 000,00 zł, tylko należało powrócić do tematu 

kompleksowo. 

 

Członek Komisji – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował, że przesunięto temat na kolejny Zarząd, który jest zaplanowany w dniu 

dzisiejszym. 

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka 

Zapytała, czy Skarbnik Powiatu jest gotowa zrobić zmianę w budżecie, jeżeli będzie taka 

decyzja Zarządu Powiatu? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że nie jest w stanie w tak szybkim czasie przygotować zmianę uchwały. 

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka 

Zauważyła, że wiemy zatem, że nie może to być przedstawione na dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił o informacje dla radnych, jeżeli  Zarząd Powiatu spotka się i podejmie decyzję w tej 

sprawie. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy tomograf komputerowy już działa? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że działa, ale nie jest używany dla pacjentów, dlatego że czekamy na decyzję 

Sanepidu. Mają oni 30 dni na wydanie decyzji, obiecują nam, że będzie ona wydana  

w przyszłym tygodniu. Wszystkie niezbędne warunki i dokumenty już zostały przesłane, ma 

nadzieję, że od połowy miesiąca października tomograf ruszy, cały personel został 

przeszkolony, wszyscy jesteśmy na to gotowi. Przekazała, że wszystkie niezbędne materiały 

do podawania kontrastu są zakupione, mamy podpisaną umowę z Panią radiolog ze Szczecina. 

Został również rozstrzygnięty konkurs na teleradiologię, czyli wykonywanie opisów on-line.  

Poinformowała o rozmowach w sprawie rozpisania konkursu na kontrakt z NFZ. Tłumaczono 

się tym, że były urlopy i obiecano, że konkurs będzie rozpisany w październiku, zatem od  

1 listopada kontrakt szpital otrzyma. 
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Poinformowała, że 3 października, tak jak przekazano zaproszenia, będzie obecny Dyrektor 

NFZ oraz Pani zastępca Dyrektora NFZ, która prowadzi sprawy konkursowe. Przekazała, że 

w tym dniu dopyta, czy ta sprawa została ruszona. Przekazała, że nawet jeżeli konkurs nie 

będzie rozpisany, to i tak szpital będzie wykorzystywał tomograf dla pacjentów oraz będzie on 

wykorzystywany do usług komercyjnych. 

Przekazała, że wysyłając pacjenta do innego szpitala i tak płacimy za to badanie. Zatem będzie 

mniejszy koszt badań, gdyż nie będzie kosztów dojazdu. Pacjent będzie mógł być przebadany 

na terenie szpitala. Więc jak tylko otrzymamy zgodę z Sanepidu to ruszamy, a z kontraktem 

musimy czekać, aż NFZ z nami ten kontrakt zawrze. Nie tylko my czekamy, gdyż Pyrzyce mają 

wcześniej od nas tomograf, a nie mają jeszcze zgody Wojewody na przystąpienie do konkursu 

ogłoszonego przez NFZ. Mają zatem oni dłuższą procedurę do wykonania. Tomograf będzie 

wykorzystywany dla pacjentów nawet bez kontraktu.   

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał, jak wygląda sytuacja bieżąca personelu, chodzi o to, czy są możliwości współdziałania 

z Barlinkiem, gdzie został zamknięty oddział ginekologiczny? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że na tę chwilę nie widzi takiej możliwości, nie mamy takich zasobów. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 
Czyli braków też nie ma, wszystko jest obsadzone? 
 
Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że braki ma na oddziale chirurgicznym, jeżeli chodzi o oddział ginekologiczno-

położniczy to personel jest w wieku około 70 lat,  Prezes Barlinka kontaktowała się  

z dyrektorem do spraw lecznictwa, który jest ginekologiem położnikiem, jednak żaden  

z lekarzy nie wyraził chęci dojeżdżania do Barlinka ze względu na wiek. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał o rozwiązanie zespołu do spraw koncentracji szpitalnictwa w Powiecie Myśliborskim. 

Jakie są efekty pozytywne tego, że ten zespół działał i co z tego wynikało? Zwrócił uwagę, że 

spotkania trwały ponad roku, przekazał że czytał wszystkie protokoły. Zapytał, czy warto było 

mieć taki zespół i co z niego wynikało? 
 
Członek Komisji – Mariusz Norsesowicz 
Odpowiedział, że protokoły ze spotkań zostały przekazane przez Wydział Kontroli wszystkim 

radnym.  Zespół został rozwiązany przez przedstawicieli wszystkich trzech samorządów.  Taka 

też informacja została do Państwa przekazana.  To wszystko co zostało przeanalizowane i to co 

działo się na spotkaniach zespołu zostało zaprotokołowane i znajduje się w dokumentach.  

Jego zdanie na ten temat jest takie, że jako członek tego zespołu robił wszystko, łącznie  

z pozostałymi członkami zespołu, żeby można było na bazie tych dokumentów, które mieli  

i możliwości analizować daną sytuację dotyczącą  konsolidacji tych dwóch spółek szpitalnych. 

W wyniku naszych prac te wszystkie tematy, które były poruszane, w taki czy inny sposób, 

mają odzwierciedlenie w protokołach.  

  

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o obsadę na oddziale wewnętrznym i kto teraz jest tam szefem? 
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Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że szefem jest cały czas dr Tomasz Sebastian, kolejnym z lekarzy jest Pani dr. 

Kozak, dr Kot tylko dyżuruje i dodatkowo mamy dwóch lekarzy, jednego z Białorusi, a druga 

Pani dr jest z Ukrainy. Mamy zatem cztery osoby do koordynacji dziennej i dodatkowo dyżury 

pełni doktor Kot. Sytuacja kadrowa jest zatem stabilna.  

Zaprosiła na spotkanie, które odbędzie się 3 października 2023 roku o godzinie 10:00. 

Prezentowany będzie oddział dziecięcy po remoncie oraz pracownia tomografii komputerowej. 

Będzie również możliwość zobaczenia oddziału wewnętrznego, który został otwarty po 

remoncie oraz Izbę Przyjęć. Przedstawiła informacje o zaproszonych gościach na 

przedmiotowe spotkanie. 

 

Mirosław Przyborowski – mieszkaniec Barlinka 
Przekazał, że sytuacja była, jest i będzie i pewnie przez długi czas, póki szpitale będą 

funkcjonowały, będzie budziła duże emocje. Przekazał, że słuchając zadanych pytań odniósł 

wrażenie, że powołany zespół był niepotrzebny. Jest wręcz odwrotnie. Na końcu urodziło się 

pewnie stwierdzenie, pewne działania, które mogą mieć dobre kierunki, służące obydwu 

szpitalom. Takim chociażby elementem, który przekonywał niektórych członków tego zespołu 

było powołanie czegoś na kształt funkcjonującego Centrum Usług Wspólnych, które 

pozwoliłoby zmniejszyć koszty funkcjonowania, szczególnie kadrowego i administracyjnego. 

Każda firma prowadząca rozliczenia finansowe może również obsługiwać jednostki 

organizacyjne, prawne i fizyczne. Coś na kształt tego właśnie CUW-u mogłoby funkcjonować 

i skupiać ludzi, którzy na dzień dzisiejszy są przygotowani. Na dzień dzisiejszy mogę 

stwierdzić że pracownicy w Barlinku nie mają takiego przygotowania, by móc rozliczać  

i prowadzić sprawy rozliczeń. Wskazał że w większości szpitali jak i tych na terenie powiatu 

problemem jest brak kodera. Jest to osoba która przypisuje do określonych procedur 

medycznych określone wielkości wyliczeń wynikających z kosztów. Jest to jeden element, 

który uważa, iż został zmarnowany. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
Poinformowała, że Szpital w Dębie posiada kodera medycznego. 

 

Mirosław Przyborowski – mieszkaniec Barlinka 
Przekazał, że jeden z podstawowych dla niego elementów, który znajduje się dziś w tych 

sprawozdaniach, to jest chociażby mówiąc o Szpitalu w Dębnie, sprawa wprowadzenia w życie 

lub nie przepisów, które ewoluują jeżeli chodzi o sprawy tak ważne, dotyczące przychodów 

szpitali. Zapytał, czy Szpital w Dębnie dokonał implementacji takich przepisów jak 

Zarządzenie Nr 172 z 22 grudnia i  jego rozszerzenia Zarządzenia nr 100 i 102 obowiązujące 

od lipca a dotyczące między innymi szczegółowych warunków umów zawieranych  

z jednostkami świadczącymi usługi medyczne w ramach PSZ? 

Jeżeli Państwo dokonaliście, a jeżeli nie, to warto zwrócić uwagę, aby te zestawienia ze sobą 

niejako porównać, wtedy dopiero dadzą odpowiedź, jeżeli się dokona zapytań z czego to 

wynika i tak diametralne różnice. To jeszcze lepiej by było dla oceny przede wszystkim 

poprawności tego co powinno w szpitalach być, a po drugie tych wielkości, rozbieżności 

funkcjonowaniu obydwu szpitali. Prezes powiedziała, że strata jest największa jeżeli chodzi  

o oddział ginekologiczno-położniczy z oddziałem neonatologii, chociaż oddział ten ma odrębny 

kontrakt. Zwrócił uwagę, że do miesiąca czerwca, w Szpitalu w Dębnie, nawet do lipca, oddział 

w Dębnie miał przychody na poziomie 2 549 000,00 zł.  Przychody do miesiąca czerwca są na 

poziomie 5 184 000,00 zł.  Jeżeli Pani Prezes odpowiedziałaby na pytanie,  które zadał jako 

pierwsze to mielibyście Państwo również możliwość porównania. Przekazał, że zarządzenia  
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o których wspomniał dotyczyły rzeczy znamienitej, najważniejszej podwyższającej 

finansowanie praktycznie we wszystkich szpitalach, jeżeli chodzi o ryczałt i oddziały 

ryczłtowe, mianowicie dotyczy to współczynników korygujących. Po tych cyfrach, które są 

przedstawione,  nie wiem czy to wynika z tego czy NFZ zapłacił, czy tylko z naliczeń 

przedstawionych do NFZ, coś co rzuca się w oczy i to bardzo w sposób jednoznaczny, to jest 

różnica wykonań w złotówkach Jeśli chodzi na przykład o chirurgię w Dębnie, gdzie mamy  

w lipcu 1 406 000,00 zł, ale również w maju 1 135 000,00 zł przy 17 łóżkach, natomiast 21 

łóżek jest na chirurgii Barlineckiej i tu są przychody na poziomie 500 000,00 zł, nawet 

szczytowym okresie 777 000,00 zł. Jeżeli do tego dodać, to że liczy się przede wszystkim 

wykonanie do rozliczenia jednostkami sprawozdawczymi, to tego nie ma.  Więc z jednej strony 

prośba jest aby jednak obok tych liczb, które tu są zakodowane do końca one mówią bo na 

przykład w ramach ryczałtu dla chirurgii nie wlicza się ortopedii, która dobrze funkcjonuje  

w Dębnie. Więc jeżeli tak chcemy sumować to wcale nie przychodzi przez NFZ, a to może 

ładnie wyglądać. Ta gra słów na zasadach przedstawiania tego wyniku jak jest dużo lepiej, czy 

jak jest w Barlinku dużo gorzej, nie ma zmierzać do tego żeby licytować się i mówić, że 

Barlinek jest skazany na pożarcie. Prezes Szpitala w Dębnie pracuje już od trzech lub czterech 

lat,  nabrała doświadczenia stąd pewnych rzeczy może nie popełni tak jak jest to w Barlinku 

 w tej chwili. Przekazał, że czytelność przedstawionych dokumentów w kontekście 

przedstawionych danych, które są w każdym jednym sprawozdaniu z Dębna, a mianowicie czas 

dokonać ujednolicenia rachunku zysków i strat jednostek, którymi Powiat zarządza. 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Wskazał, że zarządzamy jedynie Szpitalem w Dębnie, bo tam jesteśmy większościowym 

udziałowcem,  natomiast w Barlinku zarządza Gmina Barlinek. To większościowy udziałowiec 

decyduje tak jak uważa.  

Mirosław Przyborowski – mieszkaniec Barlinka 
Zauważył że jeżeli chodzi o sprawozdania to są pewne standardy i jeżeli stosowaliśmy je w taki 

sposób, że była ocena i wynik bieżącego miesiąca narastające, to proszę mi powiedzieć  jaki 

jest wynik za poprzedni rok? 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że nie będzie tego dziś rozstrzygał, sugestia dotycząca ujednolicenia tego, będzie 

przekazana do wydziału, który w zajmuje się tym w Starostwie Powiatowym, po to, aby Zarząd 

lub Starosta skierował właściwe decyzje do Prezesów szpitali. 

Mirosław Przyborowski – mieszkaniec Barlinka 
Poprosił o odpowiedź w sprawie implementacji przepisów, o których wspomniał, czyli 

Zarządzenia Prezesa NFZ Nr 172 z dnia 22 grudnia oraz Nr 100 i Nr 102. Ponadto jest 

Zarządzenie w sprawie zasad wprowadzenia ryczałtu z dnia 3 lipca, które mówi jakim 

współczynnikiem podwyższono ryczałty. Zauważył, że Pani Prezes informowała na Komisji  

w Barlinku, że podwyższono ryczałt, lecz nie było to spójne z rozporządzeniem. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
Poinformowała, że przedstawi odpowiedź w tej sprawie na piśmie. 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przekazał, że wniosek o ujednolicenie sprawozdań  powinien być zrealizowany. 

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka 

Zauważyła, że szpitale są jednostkami niezależnymi, i mogą a nie muszą się zgodzić na to. 
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Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformowała, że rachunek zysków i strat został dostosowany do rachunku, który do tej pory 

był przedstawiany przez Szpital w Dębnie,  odkąd objęła stanowisko Prezesa od miesiąca lipca 

dane są w ten sam sposób przedstawiane w Barlinku.  Pokazanie miesięczne zysków czy strat 

jest nieadekwatne, w rachunku zysków i strat, który został dołączony do materiałów za miesiąc 

czerwiec wykazany jest zysk 1 999 000,00 zł.  Ktoś, zatem może powiedzieć że szpital super 

funkcjonuje,  ale należy dodać że jak robiliśmy sprawozdanie w lipcu  kwota jest już 

pomniejszona o te 2 mln zł.  Były dokonane korekty, błędnie dokonano zaksięgowania  

w jednym miesiącu.  Przekazała, że miało to miejsce przed jej przyjściem i nie miała na to 

wpływu. To pokazuje, że pokazanie danej sytuacji nie jest adekwatne i dlatego pokazywanie 

narastająco dopiero pokazuje pełen obraz. Na koniec czerwca strata pokazuje nam się  

w kwocie 1 800 000,00 zł, natomiast na dzień dzisiejszy strata wynosi 5 000 000,00 

zł.  Przekazała że szpital stara się ujednolicić sprawozdania, aby Państwo jako mniejszy 

udziałowiec tak samo czytali wszystkie dokumenty. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.2. Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o. za  

I półrocze 2023 roku oraz przedstawienie bieżącej sytuacji Spółki. 

 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawiła sprawozdanie. Poinformowała, że na dzień 30.06.2023r. zobowiązania szpitala 

ogółem wynosiły 28 947 570,76 zł w tym wymagalne 9 405 281,39 zł. Zobowiązania wobec 

dostawców wynoszą 9 009 556,26 zł, w tym wymagalne 7 403 590,99 zł. Przekazała, że szpital 

posiada udzieloną przez Powiat pożyczkę w wysokości 804 265,00 zł, z uwagi na to, że jej 

termin spłaty był do miesiąca sierpnia składaliśmy wniosek o umorzenie tej pożyczki. 

Przekazała, że w obecnej sytuacji którą przedstawiła byłoby to pomocne dla 

spółki.  Uzyskaliśmy informacje o przesunięciu tego terminu. Przekazała, że będzie ponawiała 

ten wniosek, ponieważ tylko przesunięcie  terminu nie pomaga w żaden sposób 

spółce.  Przekazała, że  chciałaby poinformować o sytuacji którą została 14 lipca br,  jak objęła 

stanowisko Prezesa Spółki. Przede wszystkim największym problemem były zajęcia 

komornicze,  sytuacja na rachunkach bankowych oraz zadłużenia wobec dostawców. Nie były 

prowadzone rozmowy z kontrahentami i nie były podpisywane ugody. To spowodowało, że   

Kontrahenci zwrócili się do komorników,  którzy rozpoczęli postępowania.  Została również 

sytuacja dotyczącą wynagrodzeń lekarzy i personelu na kontraktach, była to kwota ponad  

2 200 000,00 zł.  Niezapłacone były rachunki za miesiąc grudzień, kwiecień, maj czerwiec. 

Sytuacja ta spowodowała, że lekarze zaczęli szukać innej pracy, ponieważ uznali że szpital jest 

niewiarygodnym płatnikiem. Część lekarzy rozpoczęła pracę w innych ośrodkach. Jeszcze 

przed przyjęciem przez nią funkcji Prezesa Gmina Barlinek przekazała 1,5 mln zł  na rzecz 

spółki,  które to zostały przekazane w miesiącu lipcu po sprawdzeniu sytuacji,  która miała 

miejsce w sprawie komorników i zadłużeń wobec lekarzy. Wszystkie zadłużenia wobec 

lekarzy zostały spłacone do końca miesiąca lipca. Od miesiąca sierpnia do dnia dzisiejszego 

płacimy na bieżąco wynagrodzenia.  Jest to podstawa do tego, aby szpital mógł funkcjonować. 

Zwróciła uwagę na trudną sytuację na rynku pracy, nie chce dopuścić do tego, aby ze szpitala 

odeszły kolejne osoby. 

Więc to były największe problemy, które pokazują obraz półroczny. Na dziś problemy, które 

są, tak jak wspomniał jeden z Członków Zarządu, otrzymaliśmy pismo z Zakładu Ubezpieczeń 

Społecznych i w ciągu 7 dni należy zapłacić 1 200 000,00 zł, ponieważ szpital nie płacił 

układów ratalnych.  Układy z lat 2021 i 2022  nie były płacone i takie też pismo wpłynęło do 

szpitala. Przekazała, że skierowała wniosek do powiatu oraz do Gminy 

Barlinek,  proporcjonalnie do posiadanych udziałów z prośbą o pomoc.  
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy ktoś kto złamał układy ratalne i zaniechał umowę na którą się zobowiązał to 

zostanie pociągnięty do odpowiedzialności? 

 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że będzie to sprawdzone, natomiast na dzień dzisiejszy układy ratalne nie 

zostały jeszcze rozwiązane i chcąc tego uniknąć  poprosiła wspólników o pomoc  

w spłacie.  Ponieważ, jeżeli te układy ratalne zostaną rozwiązane, wówczas będziemy musieli 

zapłacić kwotę 3 600 000,00 zł  na rzecz ZUS. Zadłużenie na miesiąc czerwiec wymagalne 

wynosiło 1 419 000,00 zł, a niewymagalne 1 837 000,00 zł, to jest zatem największym 

problemem ponieważ  jeżeli nie zapłacimy to te układy ratalne zostaną rozwiązane. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, o zadłużenie wobec Urzędu Skarbowego, czy jest płacone? 

 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że Urząd Skarbowy płacimy, ale jeszcze nie mamy takiej sytuacji, żeby 

wzywali nas o zapłatę. Zalegamy z płatnościami, ale są one sukcesywnie wpłacane. Przekazała, 

że obawia się że Urząd Skarbowy również może wystosować takie pismo do szpitala. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, o płatności za dostawę leków? 

 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że  na ten moment dokonywane są płatności. Jeżeli chodzi o zobowiązania, to 

rozmawiamy z kontrahentami, w tym z dostawcami leków, czy też innych materiałów 

niezbędnych do prawidłowego funkcjonowania szpitala i są oni gotowi na rozłożenie na raty 

zaległości. Jednak na ten moment jest o tyle problem, że oni już czekają jakiś czas. Do miesiąca 

lipca nie mieli płacone oraz nie było kontaktu ze strony spółki.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, jakie były daty ostatnich faktur dla dostawców? 

 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że sytuacja nagromadziła się z początkiem roku jak w większości przypadków. 

Przekazała, że z kontrahentami prowadzone są rozmowy i to spowodowało, że na dzień 

dzisiejszy jest spowolniony bieg komorniczy, na tej zasadzie, że  nie obciążają oni kont szpitala 

i mamy do dyspozycji środki które wpływają z NFZ i można nimi tak gospodarować, żeby  

w pierwszej kolejności zapłacić wynagrodzenia, a w drugiej jeżeli coś zostaje to zapłacić na 

przykład Enei. Zwróciła uwagę, na problem jaki był z Eneą, wcześniej wpływały pisma na 

które nikt nie reagował i firma poinformowała, że 1 sierpnia może dojść do zerwania 

umowy. Płacilibyśmy wówczas karę za bezumowne korzystanie z energii.  Przeprowadzono 

rozmowy i ustalono płatność rat.  Na dzień dzisiejszy sytuacja jest stabilna. Powtórzyła, że nie 

było rozmów z kontrahentami,  środki były zabierane przez komornika nie można było 

dokonywać płatności.  

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, jaka jest wartość zajęcia komorniczego? 
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Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że na ten moment 4 komorników prowadzi 11 spraw kontrahentów i jest to 

kwota 257 000,00 zł. Jest to na ten moment, gdyż to zależy od tego który kontrahent pójdzie do 

komornika. Jeżeli chodzi o problemy, które są na dzień dzisiejszy w szpitalu to są to 

wspomniane wcześniej problemy kadrowe. Sytuacja z brakiem lekarzy doprowadziła do tego, 

że od 17 września mamy zwieszony oddział  ginekologiczno-położniczy  

z noworodkami. Decyzja o zawieszeniu oddziału jest na miesiąc. Czynimy starania  

i rozmawiamy min. z lekarzem z Dębna, prosimy lekarzy przynajmniej o dyżury. Na ten 

moment  z informacji jaką posiada z poniedziałku lekarz, która była  na zwolnieniu lekarskim. 

przekazała informację, że od połowy października może wrócić do pracy. Planowaliśmy, że 

będzie to zawieszenie na dwa tygodnie, jeszcze pracuje nad tym, czy będzie możliwość 

uruchomienia oddziału od 1 października, czy też od 17 października. Jedna i druga data jest 

niepewna i nie może jej potwierdzić dopóki, nie będzie miała grafiku pracy lekarzy. Przekazała, 

że jest cały czas w kontakcie zastępcą ordynatora, oddział nie funkcjonuje, pracownicy są na 

urlopach. 

Dodała tylko, że zawieszenie zgodnie z przepisami może być do pół roku. Jeżeli nam się to nie 

uda to będziemy musieli przesuwać to zawieszenie,  prowadzone są rozmowy  

z lekarzami,  opublikowane są ogłoszenia w Izbach Lekarskich  w Zachodniopomorskim, 

Wielkopolsce i w Lubuskim,  niestety na te ogłoszenia niech się nie odzywa. Ponownie 

poinformowała, że wysokość straty za miesiąc sierpień wynosi 5 051 000,00 zł. 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy przyszły jakieś inne dokumenty, oprócz tego sprawozdania do Biura Rady?   

 

Członek Komisji – Mariusz Norsesowicz 
Odpowiedział, że nie. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że radni przygotowują się  na podstawie materiałów, które są wysyłane przez 

Prezesa Spółki, więc jest przygotowana do tych dokumentów, które posiada na stole. W tej 

chwili mowa jest o zupełnie innej sytuacji. W sprawozdaniu wykazano, że na 30 czerwca szpital 

posiada zysk wysokości 1999 000,00 zł, jak to zatem wygląda? 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że dane te dotyczą jedynie miesiąca czerwca.  

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
Zwróciła uwagę, że przygotowuje się na podstawie przekazanego materiału,  poświęciła swój 

czas będzie mówić o tym co tutaj ma.  Pogratulowała Prezesowi wyniku, ponieważ analizując 

wszystkie oddziały, szpital jest na plusie. 
Przekazał, że już od jakiegoś czasu zadaje pytania dość konkretne i sprecyzowane, ponieważ 

owszem jesteśmy mniejszościowym udziałowcem, ale to nie znaczy, że nie finansujemy 

szpitala w pewnych obszarach. Są to też pieniądze Powiatu. 

Zwróciła uwagę na pismo złożone przez Prezesa Spółki, w którym zwraca się z prośbą  

o dokapitalizowanie spółki w kwocie 217 000,00 zł oraz przekazanie dofinansowania w kwocie 

50 000,00 zł z przeznaczeniem na doposażenie bloku operacyjnego w sprzęt do zabiegów 

ortopedycznych oraz narzędzi chirurgicznych. 

Zwróciła uwagę, że w przedstawionych przez Prezesa danych, pokazuje się że oddział 

chirurgiczny również przynosi zysk wysokości 864 000,00 zł.  Jeżeli ten zysk jest tak duży, to 

co Prezes chciałaby zakupić to spokojnie można z tego sfinansować.  Przekazała, że  

w miesiącu sierpniu pytała Prezes o zajęcia komornicze.  Poprzedni Prezes, który również 

przechodził na nasze spotkania i też oczekiwał od nas wszelakiego  rodzaju dopłaty 
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i  dodatkowych pieniędzy,  przedstawiał sprawy jasno.  Przekazała, że dostała od Pani Prezes 

odpowiedź, w której wskazuje, że zajęcia komornicze na dzień 21 sierpnia br. wynoszą  

297 026,00 zł.  Zapytała, który z tych kontrahentów jest spółką gminną? 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że są to kontrahenci szpitalni.  

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
Ponownie zapytała, który z nich jest spółką gminną? 

 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że podała dane bez nazw ponieważ są to kontrahenci szpitalni, podała ich listę 

i kwoty i takie sprawy są prowadzone przez komorników. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił o odpowiedź jacy są to kontrahenci. 

 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Poinformowała, że odpowie na piśmie. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
Przekazała, że wsparcie finansowe ze strony Powiatu zawsze podlega dyskusji i wywołuje dużo 

emocji.  Przekazała, że wyobrażała sobie to zupełnie inaczej, niż to co pani Prezes przedstawiła 

w swoich odpowiedziach. Wskazała, że jeżeli Prezes oczekuje od radnych wsparcia 

finansowego,  to radni oczekują od niej rzetelnych informacji. Zauważyła, że nie upublicznia 

udostępnianych jej informacji, tylko chce wiedzieć konkretnie czego problem 

dotyczy. Przekazała, że oczekuje od Prezesa spółki współpracy. Jeżeli Prezes chce, abyśmy my 

jako Zarząd zajmowali się sprawami finansowymi szpitala, a dokumenty są analizowane na 

Zarządzie, to chcemy do tego podchodzić bardzo poważnie i rzetelnie.  To nie jest tak że nie 

chcemy pomóc.  Przypomniała, że radny Ryszard Wiśniak wnioskował o to, aby na paragrafach 

były zabezpieczone środki dla szpitali w kwocie 1 mln zł. Jednak tych pieniędzy nie mamy, 

jeżeli chcemy gdzieś zabrać te pieniądze to oczekujemy od Pani Prezes współpracy i rzetelnej 

informacji.  Przekazała, że jeżeli będzie otrzymywała takie informacje i takie materiały do 

przygotowania się na komisję to z całym szacunkiem uważa, że coś jest nie tak. Przekazała, że 

zapytała również o księgę rejestrową. Przekazała, że posiada część wydruków Szpitala 

Barlinek.  Przekazała, że nie występuje o to żeby zrobić Pani Prezes na złość, tylko chodzi  

o jedną rzecz, o rzetelność.  Przekazał, że jeżeli wydrukuje sobie księgę rejestrową,  do której 

ma dostęp i widzi ikony zalogowani,  to chciałaby zobaczyć to co Prezes wydrukuje żeby móc 

porównać czy rzeczywiście informacje w księdze rejestrowej są zawarte informacje które ona 

widzi, żeby móc przedyskutować i przeanalizować te dokumenty z pozostałymi radnymi  

i Zarządem Powiatu.  Przekazała że wystąpiła również zapytaniem o wysokość kontraktu  

z NFZ.  Zapytała jakie kontrole NFZ były przeprowadzone w Szpitalu Barlinek od 2018 - 2023 

roku?  

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Wskazała, że zapytanie wpłynęło na piśmie i również zostanie udzielona pisemna odpowiedź 

w tej sprawie. 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zauważył, że jesteśmy na Komisji to, że członkowie Komisji zadają pytania to nie ma związku 

z tym, że radna zapytała o to wcześniej. 
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Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Poinformowała, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
Zapytała, czy Prezes analizowała rejestr na stronie? Zauważyła, że wszystkie kontrole NFZ są 

wpisywane w rejestr.  Przekazała, że dysponuje rejestrem ze Szpitala w Dębnie i są tam ujęte 

przeprowadzone kontrole, natomiast tutaj tego nie widać. Zatem chciałaby wiedzieć, czy te 

kontrole były przeprowadzone? Chodzi o kwestie dofinansowania i wysokość kontraktu, ile 

środków zostało zwrócone i dlaczego zostały zwrócone, jak to wygląda? Jeżeli my mamy się 

pochylić nad wnioskiem to nie będziemy podejmować decyzji z powietrza. Przekazała, że chce 

pomóc szpitalowi, jednemu i drugiemu,  ale te decyzje muszą być podparte danymi 

finansowymi.  Zauważyła, że szkoda iż dziś dowiaduję się że dane które przesłała Pani Prezes 

są już nieaktualne.  Przekazane dokumenty były bazą, aby porozmawiać o wsparciu 

finansowym.  

Następnie zapytała, dlaczego doktor Jaworska nie pracuje już w Szpitalu w Barlinku? 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że Pani doktor Jaworska złożyła wypowiedzenie i będzie pracować do końca 

miesiąca sierpnia. Złożyła wypowiedzenie sama.  

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
Poinformowała, że rozmawiała z doktor Jaworską, bez względu na to co pani doktor robiła  

w szpitalu, nie interesują ją opinie na ten temat. Zauważyła, że oddział ginekologiczno-

położniczy w Barlinku był oddziałem, który przynosił chlubę temu miejscu. Wiele kobiet 

przyjeżdżało do tego miejsca z różnymi problemami, nie tylko z Berlinka, ale również  

z Gorzowa Wielkopolskiego i Dębno.  Uważa zatem, że jeżeli dysponowało się kadrą, która 

"znosiła złote jajka" to z takimi ludźmi należy współpracować.  Przekazała, że doskonale 

pamięta zgromadzenia wspólników,  gdzie doktor Jaworska mówiła o programie, który chciała 

wprowadzić dla kobiet,  był to program KOC. Jest to zatem nieodżałowana strata 

osoby.  Przekazała, że to nie jest tak że lekarz pracujący na oddziale  podporządkowuje się 

pewnym zasadom, które chciałby ktoś narzucić i niekoniecznie w tym obszarze się orientuje. 

Każdy lekarz, który prowadzi oddział jest ordynatorem i to on decyduje o warunkach pracy  

i doborze kadry oraz decyduje o tym jak ten oddział będzie funkcjonował.  Przekazała, że 

podchodziłaby do takiej decyzji z dużym zastanowieniem się, żeby taką osobę zatrzymać  

a nie zniechęcać do pracy. Mamy tego efekt, czyli zamknięty oddział położniczo-

ginekologiczny.  Zapytała, jak wygląda finansowanie takiego oddziału? Jak pani Prezes 

wypłaca wynagrodzenia lekarzom i pielęgniarkom kiedy jest zamknięty oddział? 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że wcześniej poinformowała, że osoby te są na urlopach.  

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
Zauważyła, że urlopy są płatne, czyli pracownicy dostają normalne wynagrodzenia. Zapytała, 

jak  w szpitalu funkcjonuje apteka,  jak to wygląda sfinansowaniem i dysponowaniem lekami? 

Poprosiła, aby w sprawozdaniu został doprecyzowany obszar apteczny. Zapytała Prezes jakie 

działania naprawcze, już po okresie zatrudnienia  chciałaby wprowadzić na poszczególnych 

oddziałach? 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
W uzupełnieniu do zapytania, chciałby odpowiedzi nie tyle jakie byłyby działania Prezesa, ale 

większościowy udziałowiec Spółki z chwilą kiedy zdecydował, żeby Pani była Prezesem miał 

oczekiwania właścicielskie, w jakim zatem kierunku ma Pani poprowadzić ten Szpital?  
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Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odniosła się do tematu dotyczącego Pani doktor Jaworskiej, która poinformowała, że jest 

zmęczona i nie będzie pełniła dyżurów. Odniosła się do kwestii dotyczącej programu KOC. 

Wniosek był składany do NFZ, jednak został odrzucony ze względów formalnych. Jeżeli chodzi 

o program naprawczy, to jedynie pokrótce przestawiła sytuację jaką została, kiedy przejmowała 

szpital. Sytuacja, która jest dzisiaj finansowa i kadrowa jak się ustabilizuje to wtedy dopiero 

możemy mówić o jakichkolwiek dalszych krokach. Ponadto Gmina Barlinek zleciła wykonanie 

audytu i czekamy na jego wyniki. Ma być on wykonany do końca miesiąca października.  

Członek Komisji - Urszula Sawicka 
Zapytała, w jakim temacie ma zostać wykonany audyt? 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że restrukturyzacji i stanu w jakim jest szpital. 
 
Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zauważył, że już raz zapłaciliśmy za taki audyt.  
 
Członek Komisji - Urszula Sawicka 
Zwróciła uwagę, że Prezes jest zatrudniona od bardzo krótkiego czasu i nie możemy od niej 

wymagać, że zapoznała się już z dokumentami z pięciu lat wstecz. Po roku czasu będzie można 

na ten temat porozmawiać.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji - Mariusz Kuziel 
Przekazał, że zobowiązania które ciążą na Szpitalu w Barlinku to 28 mln zł.  Z tych zobowiązań 

pożyczki stanowią 2,3 mln zł i  emisja obligacji 5,7 mln zł.  Łącznie jest to kwota około 8 mln 

zł.  Zwrócił uwagę że patrząc na oba szpitale są one w podobnej sytuacji.  Prezes wspomniała, 

że chciałaby umorzyć pożyczki w kwocie 800 000,00 zł udzielone przez Powiat.  Czy prezes 

chciałaby, aby gmina również umorzyła pożyczki udzielone szpitalowi? 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że tak. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji - Mariusz Kuziel 
Przekazał, że uczestniczył w zgromadzeniach wspólników spółki. Jeżeli chodzi o program 

KOC to było to jasno przedstawiane, NFZ odrzucił wniosek. Pani doktor Jaworska była bardzo 

mocno zaangażowana w tą sprawę.  Odniósł się do kwestii dotyczącej 50 000,00 zł.  Przekazał, 

że na Zarządzie jasno było powiedziane, że skoro dajemy dla Dębna na 50 000,00 zł to tak 

samo 50 000,00 zł ma zostać przeznaczone na inwestycje w Barlinku. Musimy być 

konsekwentni w swoim działaniu.  Zwrócił uwagę na ciążące zobowiązania wobec 

ZUS.  Zwrócił uwagę że nie można mówić, iż Prezes Szpitala odpowiada za to, że system 

ratalny nie został spełniony. Przekazał, że pół roku wcześniej zabiegał o to, aby pomóc 

Szpitalowi w Barlinku i dużą hipokryzją dzisiaj jest siedząc przy tym stole,  że niektórzy 

głosowali żeby nie udzielić tej pożyczki dla Barlinka, mówiło się o zobowiązania wobec ZUS-

u i Urzędu Skarbowego.  Przekazał, że na początku tej kadencji Szpital w Dębnie miał tak 

ciężką sytuację, że na salę obrad sesji przyjeżdżały pielęgniarki z Dębno, bo nie miały wypłaty. 

Radni z Dębna mówili "ostatni raz dajemy" ten ostatni raz był trzy razy, cztery, a ja zawsze 

ręka do góry podnosiłem.  Zwrócił uwagę na to, iż okres dwóch miesięcy jest to krótko jeżeli 

chodzi o objęcie funkcji Prezesa, trzeba dać czas. Skoro Burmistrz Barlinka jako 

większościowy udziałowiec zlecił program naprawczy dla Szpitala w Barlinku,  który 

wykonuje firma FORMEDIS, będącą tą samą firmą która wykonywała wcześniejsze 

opracowania dotyczące połączenia dwóch szpitali,  może znajdzie rozwiązanie i Pani Prezes 
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wówczas będzie miała kierunki w jakich należy pójść. Skąd Prezes po dwóch miesiącach ma 

wiedzieć co zrobić z tym szpitalem. 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
Przekazała, że dyrektor szkoły stając w konkursie na dyrektora musi przedstawić dość 

szczegółową koncepcję rozwoju szkoły. Przekazała, że nie widzi żadnej różnicy, czy to jest 

manager firmy, czy to jest dyrektor szkoły, czy jest to Prezes Szpitala.  Decydując się na coś 

muszę mieć świadomość, że idę tam po to, żeby zarządzać i żeby spełnić oczekiwania,  

w przypadku spółki  właścicieli, kadry i innych. Nie zgadza się z Członkiem Komisji 

Mariuszem Kuzielem i z taką teorią, że dwa miesiące jest to za mało. Jeżeli jest trudna sytuacja 

danej spółki, a wzrastają wynagrodzenia osoby zarządzającej, to też  nie "trybi".  Była to 

decyzja Burmistrza Barlinka, i nie wie jeszcze kogo bo na pewno nie jej. Jeżeli jest problem 

finansowy, o którym my słyszeliśmy cały czas z ust poprzedniego Prezesa, który wzywał nas 

wręcz do dopłaty.  Ktoś decydując się na pełnienie tej roli musi mieć już jakieś rozeznanie  

w temacie. Powtórzyła, że dostając materiały szpitalne poświęca czas, żeby je przeanalizować, 

zapoznać się z nimi i zadać pytanie na, które chce znać odpowiedź, bo jeżeli ktoś chce, żeby 

dać dotacje, umorzyć pożyczkę,  to chce mieć pełny obraz  dlaczego, bo są to środki i finanse 

publiczne.  

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Przypomniał, jak w poprzednich latach używano górnolotnych słów, kiedy musieliśmy 

dopłacić 6 czy 7 raz do ZUS-u  w Szpitalu w Dębnie, to wtedy argumenty, że trzeba podchodzić 

do tego racjonalnie nie były brane pod uwagę. Poruszył kwestię dotyczącą sytuacji z Panią 

doktor Jaworską. Poruszył temat dotyczący złożenia rezygnacji przez poprzedniego Prezesa 

Spółki i sytuacji w jakiej znalazł się szpital. Zwrócił uwagę, że po dwóch miesiącach nie można 

zarzucać Prezes Spółki odpowiedzialności za sytuację szpitala. 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zwrócił uwagę, że Członkowie Zarządu posiadają dokumenty i wiedzę na temat sytuacji 

szpitali. Poprosił o przekazanie kopii wniosków, które wpłynęły ze szpitali. 

Mirosław Przyborowski - mieszkaniec Barlinka 

Zapytał, Prezes Spółki, czy w dniu 18 września pełniła funkcję Prezesa Spółki Szpital 

Barlinek? 

 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedziała, że jest Prezesem od 14 lipca. 

 

Mirosław Przyborowski - mieszkaniec Barlinka 

Poprosił o prosto jedynkową odpowiedź np. tak. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że Prezes udzieliła odpowiedzi, logicznym jest, że jak pełni funkcję od  

14 lipca to tego dnia, o który zapytał Pan była Prezesem.  

 

Mirosław Przyborowski - mieszkaniec Barlinka 

Zapytał, czy 28 sierpnia była Pani Prezesem? 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że Prezes już odpowiedziała, na to pytanie. Wniósł uwagi co do treści 

zadawanych pytań. 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zamknął dyskusję i przystąpił do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

3.3. Sprawozdania Państwowych Gospodarstw Wodnych Wody Polskie – Nadzoru 

Wodnego w Gorzowie Wlkp., Nadzoru Wodnego w Pyrzycach, Nadzoru Wodnego  

w Gryfinie, Nadzoru Wodnego w Myśliborzu i Nadzoru Wodnego w Strzelcach 

Krajeńskich z działań podejmowanych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedmiotowej informacji? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku grupy Radnych Rady Miejskiej w Barlinku  

w sprawie podjęcia uchwały zwiększającej udziały właścicielskie w Spółce Szpital 

Barlinek Sp. z o.o. do 50%. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przedstawił wniosek grupy radnych Rady Miejskiej w Barlinku w sprawie podjęcia uchwały 

zwiększającej udziały właścicielskie w Spółce Szpital Barlinek Sp. z o.o. do 50%. 

Wskazał, że Starosta Myśliborski skierował przedmiotowy wniosek do Przewodniczących 

Komisji o opinię w tej sprawie. 

Mirosław Przyborowski - mieszkaniec Barlinka 

Poprosił o wydanie protokołu z dzisiejszego posiedzenia Komisji. 

 

Członek Komisji - Ryszard Wiśniak 
Poprosił, aby Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek ustosunkowała się do wniosku radnych 

Rady Miejskiej w Barlinku. 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Poinformowała, że nie widziała tego wniosku, nie jest też stroną w tej sprawie.  

Członek Komisji - Ryszard Wiśniak 
Poprosił o Przewodniczącego o odczytanie treści przedmiotowego wniosku. 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Odczytał treść złożonego wniosku. Zwrócił uwagę, że we wniosku przywołana jest osoba 

nowego Prezesa Spółki. Poprosił o sugestie dotyczące przedmiotowego wniosku. 

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę, że mamy za mało danych, poprosiła o stanowisko Starosty w tej 

sprawie. Zwróciła uwagę, że w dalszym ciągu w obrocie prawnym funkcjonuje uchwała 

dotycząca wyboru wariantu w zakresie połączenia obu spółek szpitalnych.  Zatem stanowisko 

radnych Rady Powiatu jest takie.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że jego wniosek kiedyś był taki, aby wycofać lub podjąć uchwałę, która stwierdzi 

nieważność uchwały Rady Powiatu, która mówi o tym że dokonujemy wyboru wariantu 

pierwszego w zakresie połączenia obu szpitali.  
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Członek Komisji - Andrzej Rudnicki 
Zauważył, że była to jedynie intencyjna uchwała. 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Wskazał, że pomimo tego ona obowiązuje. Zauważył, że należy wycofać tamtą uchwałę, gdyż 

po pierwsze wariant pierwszy nie wchodzi w grę.  
 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazała, że wariant pierwszy nie wchodzi w grę z uwagi, na to, że dwa lata temu sytuacja 

w Szpitalu w Barlinku była inna. Dziś ten wariant pierwszy w jej ocenie jest nie do przyjęcia. 

Stąd też jest przygotowywany nowy audyt. Nie możemy bazować na tamtym, gdyż ta sytuacja 

w ciągu dwóch lat naprawdę się bardzo zmieniła.  

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka 
Zwróciła uwagę, że sytuacja w Barlinku ciągle się pogarsza.  

 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Zwróciła uwagę, że również sytuacja w Dębnie uległa zmianie, te sugestie, które były wskazane 

w audycie, który oddział miałby gdzie przejść, one się zmieniają.  
 
Członek Komisji – Urszula Sawicka 
Przekazała, że dlatego też pytała o temat audytu w jakim kierunku on idzie, czy tylko badania 

sytuacji Szpitala w Barlinku i wyjścia z tej trudnej sytuacji czy w kwestii nowych możliwości 

połączenia obu szpitali.  
 

Aleksandra Rutyna – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Przekazała, że audyt dotyczy samego Szpitala w Barlinku. 

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka 
Przekazała, że jest to dla nas jednoznaczna odpowiedź. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zauważył, że skoro raport ten jest tak ważny i pokaże Prezesowi Spółki oraz właścicielom 

kierunek działania, zaproponował, aby wniosek został przegłosowany po otrzymaniu raportu  

i tych sugestii.  Jednocześnie poprosił Zarząd Powiatu o wycofanie z obiegu prawnego 

uchwały, która wskazuje na połączenie obu spółek.  Wskazał, że nie mamy na jakiej podstawie 

zadecydować na dzień dzisiejszy o przejęciu 50% udziałów w spółce. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że Prezes Spółki będzie miała pół roku na wdrożenie działań jakie będą wynikały  

z audytu, i minie kolejny czas bez zajętego stanowiska. Przekazał, że uważa iż wniosek należy 

poddać pod głosowanie.  Zauważył, że radni Gminy Barlinek oczekują tego stanowiska.  

 

Członek Komisji - Ryszard Wiśniak 
Zauważył, że Zarząd Powiatu debatował nad tą sprawą, przekazał ją do Komisji. Zauważył, że 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych zajęła stanowisko bez uzasadnienia, odrzucając wniosek. Zauważył, że wszyscy 

radni w tej Komisji są z Myśliborza. Wskazał, na rezygnację poprzedniego Prezesa Spółki po 

spotkaniu z mieszkańcami Barlinka na sesji Rady Miejskiej.  Zwrócił uwagę na straty w spółce 

jakie powstały gdy pełnił tę funkcję w ciągu czterech lat. Zwrócił uwagę, że szpitale od 20 lat 

są własnością Powiatu, przez większość lat zajmowaliśmy się tylko Dębnem, natomiast pięć 
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lat temu szpital Barlinek miały zyski, natomiast od czterech lat ma straty. Faktem jest, że 

bywały takie sytuacje, iż z dnia na dzień przekazywaliśmy dofinansowanie dla szpitala, 

natomiast tu jesteśmy temu przeciwni. Prezesi szpitali w Polsce są od tego, aby załatwiać 

pieniądze, natomiast szpitalami faktycznie rządzą lekarze. Nikt nie mówi o tym jak wygląda 

kultura i przyjmowanie pacjentów, gdyż boimy się tego. Przekazał, że był też skłonny  

i namawiał do tego, aby szpital został przejęty przez samorząd miejski, bo szpital dawno by 

już upadł. Dziś jest za tym, żeby przejąć 50%/50% . 

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka 
Zapytała Skarbnika Powiatu, jaki wpływ na budżet Powiatu miałoby przejęcie tych udziałów 

w Spółce? Czy my jesteśmy w stanie to udźwignąć? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że zależy w jakiej formie nastąpiłoby przejęcie udziałów, następnie jeżeli 

byśmy je przejęli bylibyśmy zobowiązani do dopłat. Jest to bardzo duże obciążenie, dlatego, 

że mamy dwa szpitale. Zwróciła uwagę na sytuację budżetu Powiatu. Zwróciła uwagę na 

deficyt w roku 2023 który wynosi 12 mln zł. Nie wiemy jak będzie wyglądał budżet przyszłego 

roku. Zauważyła, że przychody są wykorzystane praktycznie w 100%, pozostało ich jedynie 

600 000,00 zł. 

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka 
Zapytała, jak zatem mamy dziś podjąć decyzję, która będzie miała ogromny wpływ na budżet 

Powiatu? Nie znamy tych skutków, a radni chcą głosować w tej sprawie? 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że tak samo była podejmowana decyzja w przypadku powołania MOS  

w Myśliborzu. Przekazał, że zabiegał o te dane przez kilka miesięcy. Zapytał dlaczego nie 

jesteśmy konsekwentni, skoro zagłosowaliśmy w sprawie MOS w Myśliborzu, to dlaczego nie 

chcemy rozmawiać o Szpitalu w Barlinku? 

Wskazał, że kwestia 50% jest sprawą otwartą, możemy to uzależnić od zobowiązań, które 

ciążą na udziałowcach w dotychczasowej strukturze. Tak jak Burmistrz Barlinka mówił, że 

jest w stanie przejąć 100%, ale uzależnił to od pewnych rzeczy. Jego narracja była taka, że  jest 

w stanie przejąć 100% udziałów w szpitalu, ale też wiedzieliśmy ile to miałoby nas kosztować. 

My też mówimy, że jesteśmy zgodni co do propozycji 50/50%, ale musimy wrócić do rozmów 

o spłacie zobowiązań.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zauważył, że został jedynie złożony wniosek przez grupę radnych z Gminy Barlinek, który nie 

jest poparty ani analizą finansową, ani informacjami o bieżącej sytuacji finansowej spółki. Nie 

mamy również informacji od Zarządu Powiatu w tej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku grupy Radnych Rady Miejskiej w Barlinku  

w sprawie podjęcia uchwały zwiększającej udziały właścicielskie w Spółce Szpital Barlinek 

Sp. z o.o. do 50% głosowało 3 Członków Komisji (R. Wiśniak, M. Kuziel, A. Rudnicki), 

przeciw – 4 (Z. Marszałek, U. Sawicka, A. Mazepa, M. Norsesowicz), 1 Członek Komisji  

(A. Potyra) wstrzymał się od głosu 
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Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Wobec powyższego w wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego negatywnie ustosunkowała się do wniosku grupy Radnych Rady 

Miejskiej w Barlinku w sprawie podjęcia uchwały zwiększającej udziały właścicielskie  

w Spółce Szpital Barlinek Sp. z o.o. do 50% 

 

3.4. Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedmiotowej informacji? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.5. Plan organizacyjny zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w sezonie zimowym 2023/2024. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, o to kto będzie obsługiwał poszczególne gminy i jaki jest czas reakcji wykonawcy? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że firma, która złożyła najkorzystniejszą ofertę będzie miała swoją siedzibę  

w m. Gryżno koło. Pszczelnika. Podał informacje na temat realizacji przedmiotowego zadania. 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zapytał, czy została zakończona inwestycja na drodze Dębno-Boleszkowice? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że tak. 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zapytał, jaki jest okres gwarancji? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że 5 lat. 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zapytał, czy poprawiony zostanie wjazd od strony Dębna? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że nie było tam w planach położenie nowej nawierzchni bitumicznej. Zadanie 

dotyczyło  pokrycia wszelkich szczelin i spękań, natomiast nie położono tam dywanika z masy 

bitumicznej. 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zwrócił uwagę, na złą jakość jazdy na tym odcinku drogi.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że prace remontowe zostały wykonane zgodnie ze sztuką, natomiast dla 

gładkiej powierzchni drogi należałoby dokonać wylania masy bitumicznej.  
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Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zwrócił uwagę, na narzekania mieszkańców. Przekazał, że sam parę razy przejechał się tam  

i z powrotem po tej drodze. Przekazał, że źle to świadczy, chodzi o odcinek drogi  od mostu w 

kierunku tablicy do m. Dębno. Wniósł uwagi co do sposobu wykonania zadania. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Wskazał, że wykonanie remontu w inny sposób byłby co najmniej o 1,5 mln zł. droższy. 

Musimy liczyć się z naszymi możliwościami finansowymi. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

4.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2023-2033. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2023-2033 

głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

4.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok 

głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

4.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu. 



19 
 

 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Zachodniopomorskiemu 

głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

4.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości stanowiących własność Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Członek Komisji - Ryszard Wiśniak 

Zapytał, dlaczego nieruchomość została podzielona na cztery działki? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że taki jest podział geodezyjny działek, na jednej znajduje się pałac, na kolejnej 

park, na trzeciej oczyszczalnia itd. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, o operat szacunkowy, czy był on sporządzony przez covidem? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że po covidzie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy wszystkie te działki będą wystawiane razem do przetargu? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak, gdyż tak wskazał Konserwator Zabytków, jego poleceniem była sprzedaż 

nieruchomości w formie kompleksu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Myśliborskiego 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji (U. Sawicka) wstrzymał się 

od głosu 
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Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

4.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

obniżenie wysokości bonifikaty od ceny nieruchomości wpisanej do rejestru zabytków. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że korzystniejszym jest ustalenie 1% bonifikaty.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie 

wysokości bonifikaty od ceny nieruchomości wpisanej do rejestru zabytków 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji  (U. Sawicka) wstrzymał się 

od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

4.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów 

wodnych położonych na terenie Powiatu Myśliborskiego na rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są to stawki maksymalne? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak. 

 

Członek Komisji - Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są dochody z tego tytułu? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za usunięcie  

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych 

na terenie Powiatu Myśliborskiego na rok 2024 

głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 
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4.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2024 

głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

4.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2023-2027.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2023-2027 

głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 6 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz.15:05. 

 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

 


